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RG 0012.1.6.2018                      
 

 
 

  P r o t o k ó ł    Nr 73/2018  
         z  posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju,                      

 w dniu 21 marca 2018 r. 
 
 

Obecni jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.                             
Otwarcia posiedzenia oraz przywitania gości i członków komisji dokonała Przewodnicząca komisji     
Józefa Boron.                                          
Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad.   

 

Ad. 3. 

Przewodnicząca komisji Józefa Boron przedstawiła porządek posiedzenia.                                            
Wniosków nie zgłoszono. W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Porządek posiedzenia: 

1. Przywitanie i otwarcie posiedzenia. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.  
4. Opiniowanie projektów uchwał. 
5. Wolne wnioski i sprawy bieżące. 
6. Ustalenie terminu i tematu kolejnego posiedzenia. 
7. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad. 4. 

Komisja przystąpiła do opiniowania następujących projektów uchwał: 

a) w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych  przedszkoli i innych form 
wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i 
wykorzystania – VII. 

Projekt w.w uchwały przedstawiła Z-ca Wójta, Pani Katarzyna Sosada. 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (12 głosów „za”,                               
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

b) w sprawie opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach i 
oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę                        
Zbrosławice – VIII. 

Projekt w.w uchwały przedstawiła Z-ca Wójta, Pani Katarzyna Sosada. 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (12 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Miastem Zabrze w sprawie zasad 
prowadzenia pozaszkolnego punktu katechetycznego Chrześcijańskiej Wspólnoty 
Zielonoświątkowej – IX. 

Projekt w/w uchwały przedstawiła Z-ca Wójta, Pani Katarzyna Sosada. 

 Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (12 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 
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d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Miastem Zabrze w sprawie zasad 
prowadzenia pozaszkolnego punktu katechetycznego parafii Ewangelicko – Augsburskiej – X. 

Projekt w.w uchwały przedstawiła Z-ca Wójta, Pani Katarzyna Sosada. 

 Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (12 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

e) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2018–2028 – I, 

Projekt w.w uchwały przedstawiła Z-ca Skarbnika, Pani Małgorzata Grała.  

Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (12 głosów „za”,                              
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

f) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2018 – II. 
 

Projekt w.w uchwały przedstawiła Z-ca Skarbnika, Pani Małgorzata Grała. 
 
   Przewodniczący Rady Jan Fels zapytał, dlaczego Gmina rezygnuje z budowy rurociągu tłocznego z 
Czekanowa do Świętoszowic? 
   Wójt Wiesław Olszewski odpowiedział, iż Gmina tylko teoretycznie z niego rezygnuje, gdyż to 
zadanie będzie wykonywała Spółka GZK.   
 
   Radny Klaudiusz Aplik zapytał, czego będą dotyczyć przewidziane w budżecie koszty związane z 
wymianę kotłów? 
   Z-ca Wójta Katarzyna Sosada odpowiedziała, że Gmina chce stworzyć program w celu 
dofinansowania do wymiany kotłów dla mieszkańców Gminy Zbrosławice zgodnie z wymogami 
uchwały antysmogowej. Przedstawioną uchwałą Rady Gminy przydzielone zostanie 55.000,00 zł, 
gdyż 25.000,00 zł gmina już posiada.  

  
 Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (12 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

g) w sprawie podziału Gminy Zbrosławice na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, numerów i 
liczby radnych wybieranych w każdym okręgu – III. 

Projekt w.w uchwały przedstawiła Sekretarz, Pani Katarzyna Zyga. 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (12 głosów „za”,                                                    
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

h) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie, w drodze bezprzetargowej na okres 20 lat 
stanowiącej własność Gminy Zbrosławice, nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczonej 
numerem ewidencyjnym działki 58/4, położonej w Kamieńcu (k.m. 11PGR) o powierzchni 0,3844 
ha, dla której prowadzona jest księga wieczysta KW Nr GL1T/00064926/2 w Sądzie Rejonowym w 
Tarnowskich Górach – IV,  

 

Projekt w.w uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału GG, Pani Beata Dzielicka. 
 
   Radny Marek Minkus zapytał, czy jest już określona działalność, która ma powstać na 
przedstawionym terenie? 
   Pani Beata Dzielicka odpowiedziała, że nie ma jeszcze określonego rodzaju działalności, ale będzie 
to działalność związana z usługami gastronomicznymi.  
 
   Przewodniczący Rady Jan Fels zapytał, czy hodowcy gołębi oraz wędkarze porozumieli się z nowym 
właścicielem działki? 
   Pani Beata Dzielicka odpowiedział, że zostało zawarte pomiędzy nimi porozumienie.  

  
 Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 
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Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (12 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

i) zmieniająca uchwałę Nr XXXVII/415/2018 Rady Gminy Zbrosławice z dnia 28 lutego 2018r. w 
sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag złożonych do projektu 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Zbrosławice – V,  

Projekt w.w uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału GG, Pani Beata Dzielicka. 
 
   Radna Krystyna Graca zapytała, na etapie wyłożenia projektu studium do publicznego wglądu jaki 
teren został zaznaczony? 
   Pani Beata Dzielicka wskazała Radnym na mapie teren, który został zaznaczony na etapie 
wyłożenia projektu studium.   
 
   Radna Krystyna Graca zapytała, czy teren który w dniu dzisiejszym będzie zmieniany w studium był 
również wyłożony w części graficznej do publicznego wglądu? 
   Pani Beata Dzielicka odpowiedziała, że cały teren został wyłożony do publicznego wglądu. Dodała, 
że wpłynęły uwagi w ramach których dokonano korekt i bilans nie ulega zmianie.  
 

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (12 głosów „za”,                                                    
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 

j)     uchwalenia   Studium   uwarunkowań  i   kierunków   zagospodarowania   przestrzennego Gminy       
       Zbrosławice – VI. 
 

Projekt w.w uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału GG, Pani Beata Dzielicka. 
 
   Radna Karina Respondek zapytała o rozstrzygnięcie wniosku Pani Barczyk. 
   Przewodnicząca komisji Józefa Boron poinformowała, iż wniosek Pani Barczyk został                              
kilkakrotnie omówiony i Radni nie wyrazili zgody na przekształcenie terenu zgodnie z wnioskiem Pani 
Barczyk.   
   Następnie Pani Beata Dzielicka przedstawiła na mapie teren, który należy do Pani Barczyk. 
 
   Radny  Rafał Kubik  zwrócił  uwagę,  iż w uchwale  dotyczącej Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Zbrosławice w załączniku na stronie nr 13 widnieje błąd w 
liczbie ludności w przedziale wiekowym pomiędzy 40-59 lat.  
   Wójt Wiesław Olszewski powiedział, że w związku z sytuacją, że w dniu dzisiejszym Pani Beata 
Dzielicka odnalazła więcej błędów w uchwale na kolejnym posiedzeniu komisji zostaną wniesione 
autopoprawki. 
 
   Radna Krystyna Graca poprosiła o przeczytanie opinii komisji urbanistyczno-architektonicznej na 
temat Studium i uchwały, która ma zostać podjęta.  
   Pani Beata Dzielicka powiedział, iż w dniu dzisiejszym nie posiada przy sobie tej opinii.  

   Przewodniczący Rady Jan Fels zwrócił uwagę, iż na stronie 35 załącznika do uchwały są wykazane 
otwory głębinowe na terenie Gminy Zbrosławice, których już nie ma. Dodał, iż otwory głębinowe, które 
istnieją znajdują się w Karchowicach a nie w Zawadzie.      
   Pani Beata Dzielicka zaproponowała Przewodniczącemu Rady rozwiązanie, że jeżeli posiada 
informacje o jakichkolwiek błędach w tym zakresie, to prosi o przesłanie drogą meilową informacji o 
odnalezionych błędach, gdyż nie jest specjalistą w tym zakresie.  
 
   Radny Alojzy Szyguła powiedział, iż przeglądając załącznik do uchwały na stronie nr 65 w zapisie na 
temat układu kolejowego widnieje zapis, że układ kolejowy na trasie Bytom-Pyskowice przechodził 
przez Czekanów i Przezchlebie. Dodając powiedział, że powinien być również zapis Czekanów Śląski.  

 

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (9 głosów „za”,                                                    
1 głos „przeciw” i 2 głosy „wstrzymuję się”). 
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Ad. 5. 

W wolnych wnioskach głos zabrali:     

 Radny Alojzy Szyguła powiedział, iż chwilę przed dzisiejszym spotkaniem komisji otrzymał 
informację, że w Ziemięcicach na polach znów pojawiły się osady komunalne. 

 Przewodniczący Rady Jan Fels zwrócił uwagę dotyczącą Ośrodka Zdrowia w Zbrosławicach, 
chodzi o parking przy budynku. Zapytał o sprawę pasa zieleni leśnej, który znajduję się w 
pobliżu Ośrodka. 

   Wójt Wiesław Olszewski powiedział, iż właściciel placówki aktualnie występuje do 
właściciela lasów państwowych o zgodę na rozbudowę parkingu. Projekt parkingu jest gotowy, 
jednak w chwili obecnej zmienia się prawo urbanistyczne w tej materii.  

 

Ad. 6. 

Ustalono termin kolejnego posiedzenia na dzień 11.4.2018 roku o godz. 1500 w temacie:                         
„Analiza kosztów wydobycia wody, zakupu wody oraz związane z tym koszty amortyzacji inwestycji 
wodno-kanalizacyjnej”. 
 

Ad. 7. 

Przewodnicząca komisji Józefa Boron podziękowała za udział w posiedzeniu, dokonując tym samym 
jego zamknięcia. 

 

 

     Protokołowała                                                                                           Przewodnicząca komisji 

Inspektor Justyna Cieśla                                         Józefa Boron 

 

 

  

Załącznik do protokołu oraz nagranie dźwiękowe z posiedzenia komisji są dostępne w biurze Rady 
Gminy.  


